

# POTENZA

## RF Microneedling



### MEMBERSHIP

# \$2400

**3X POTENZA FACE + NECK+EYE**

**Merlot Spa**  
Medical

626.333.6516

3654 S. Nogales St. West Covina, 91792

### WHY POTENZA™ RF MICRONEEDLING?

Level up your skincare game with RF Microneedling by Merlot Spa, utilizing Potenza™ technology for a treatment customizable to all skin types! Combining the benefits of microneedling and radiofrequency, this cutting-edge treatment supercharges your skin's natural renewal process, unveiling a tighter, smoother, more radiant complexion.

Here's a few of the reasons we love RF Microneedling:

- Tightens skin for a youthful lift, no scalpel needed
- Stimulates your skin's natural collagen production for a fresh, radiant glow
- Reduces the appearance of fine lines and wrinkles
- Improves skin texture, firmness, and elasticity
- Helps to reduce the appearance of superficial cellulite and stretch marks
- Provides meaningful results ideal for both prevention and correction

# BOOK NOW!

# POTENZA

Potenza™射頻微針



會員優惠價

\$2400

3X POTENZA 臉部+頸部+眼部

## 為什麼選擇Potenza™射頻微針

透過 Merlot Spa 的 RF 微針提升您的護膚 遊戲水平，利用 Potenza™ 技術為所有皮膚 類型提供可客製化的療程！這種尖端療程結合了微針和射頻的優點，可增強肌膚的自然 更新過程，呈現更緊緻、更光滑、更有光澤 的膚色。以下是我們喜愛射頻微針的一些原因：

- 無需手術刀即可緊緻肌膚，達到年輕 提拉 效果
- 刺激肌膚天然膠原蛋白的生成，煥發清新、容光煥發的光澤
- 減少細紋和皺紋的出現
- 改善膚質、緊緻度和彈性
- 有助於減少表淺脂肪團和妊娠紋的出現
- 提供有意義的結果，非常適合預防和糾正
- 全年可針對所有膚質進行客製化

  
Merlot Spa  
Medical

626.333.6516  
3654 S. Nogales St. West Covina, 91792

BOOK  
NOW!